
Gisteren (7-6-2021) heb ik na lange tijd weer eens een rondje op de Brink kunnen varen. Door een 

afgescheurde achillespees heb ik dit helaas niet eerder kunnen doen. De laatste keer was in augustus 

vorig jaar, ik heb toen maar zeer weinig vis kunnen spotten. Om maar met de deur in huis te vallen, 

ook deze keer heb ik na ruim 4,5 uur zoeken zeer weinig vis gevonden. Het water is bijzonder helder 

en ik kon op ca 20m uit de kant op diverse locaties, +2m diep, de bodem zeer goed zien. Op het hele 

traject heb ik in dit ondiepe gedeelte helemaal geen vis gespot, zowel visueel niet en met de sonar 

ook niet. Het was ook een teleurstelling om bij visplaats 30 meer dan 10 halve liter blikken bier en 

diverse bierflessen op de bodem te zien liggen, onnodig er staan genoeg prullenbakken om je 

rootzooi te dumpen! 

Waar zag ik dan wel vis. Recht tegenover visplaats 19 was wat meer vis te zien. 

 

Wat weer opviel was dat de vis die ik op de sonar kon zien zich allemaal ophield tussen de 2m en de 

4m, er was nagenoeg geen vis op de bodem te zien.  

Op het diepe zuidelijke gedeelte van de Brink heb ik wel erg veel karpers gezien, ook weer tussen de 

2m en 4m diepte. Helaas onbereikbaar voor de hengelaar. 

Al met al voor de hengelaar geen positief verhaal, de vis zit nog niet echt op de kant. De 

watertemperaturen zijn de laatste weken wel omhoog geschoten naar 20⁰C, misschien een 



verklaring waarom de vis zich in deze specifieke waterlaag van 2m tot 4m ophoudt. De diepere 

waterlagen zijn waarschijnlijk nog niet zo warm.  

Tot de volgende keer. 


